

Title (en)
Floor mop.

Title (de)
Fussbodenwischgerät.

Title (fr)
Balai pour le nettoyage de sols.

Publication
EP 0150417 A2 19850807 (DE)

Application
EP 84115640 A 19841217

Priority

- DE 3400871 A 19840112
- DE 3411858 A 19840330

Abstract (en)
[origin: US4603450A] An improved frame for a floor wiper consisting of two frame members (1,2) designed to fold towards on another about a pivot pin (3) and to be locked in their fully extended or open position by means of a locking mechanism (4,5) is simplified in its construction and can be made with a minimum of material and component parts providing one frame member (1) has a T-shape and the other frame members (2) a U-shape which makes with the T a substantially rectangular plate and providing the pivot pin (3) extends substantially perpendicularly of the longitudinal axis of the T and U arms (10,15) and providing the locking mechanism contains a permanent-magnet clamp (4,5). To reduce the volume and weight of the permanent magnet (4), the force arm (K) on which the magnetic force acts is intended to be as long as possible.

Abstract (de)
Ein Fußbodenwischgerät bestehend aus zwei um eine Schwenkachse (3) gegeneinander zu klappenden sowie in ihrer Streckstellung mit Hilfe einer Sperrvorrichtung (4, 5) zu arretierenden Rahmenteilen (1,2), wird im Aufbau vereinfacht und mit einem Minimum an Material sowie Konstruktionsteilen herstellbar, wenn das eine Rahmteil (1) eine T-Form und das andere Rahmteil (2) eine das T zu einer im wesentlichen rechteckigen Platte ergänzende U-Form besitzt und wenn die Schwenkachse (3) etwa senkrecht zur Längsrichtung der T- bzw. U-Schenkel (10, 15) ausgerichtet ist sowie die Sperrvorrichtung einen Haftmagnetverschluß (4, 5) enthält. Im Sinne eines verminderten Volumens und Gewichts des Haftmagneten (4) soll der Kraftarm (K), an dem die Magnetkraft angreift, eine möglichst große Länge haben.

IPC 1-7
A47L 13/258

IPC 8 full level
A47L 13/258 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47L 13/258 (2013.01 - EP US)

Cited by
EP0426209A1; US8065776B2; WO2007085686A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0150417 A2 19850807; EP 0150417 A3 19850828; EP 0150417 B1 19870701; DE 3411858 A1 19850801; DE 3411858 C2 19910711;
DE 3464462 D1 19870806; DK 10285 A 19850713; DK 10285 D0 19850109; DK 163274 B 19920217; DK 163274 C 19920803;
US 4603450 A 19860805

DOCDB simple family (application)
EP 84115640 A 19841217; DE 3411858 A 19840330; DE 3464462 T 19841217; DK 10285 A 19850109; US 69078785 A 19850111